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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Zwracam się z wnioskiem o informację dotyczącą rozmów z Grupą Azoty dotyczącą 
lokalizacji na jej terenie spalarni odpadów. Z medialnych doniesień dowiadujemy się, 
że ,,Grupa Azoty ma już gotowy plan inwestycji, wójtowie i burmistrzowie potwierdzają 
pełną gotowość do współpracy.” Jakie jest stanowisko naszego miasta? Czy włączymy się 
jako samorząd w rozmowy i inwestycję?

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa

/-/ Angelika Świtalska

Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


